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»Živo« o
usmerjenem
izobraže-
vanju

Najbrže že dolgo nismo bili priča
tako razgibani in poglobljeni javni
razpravi kot je bila v teh dneh raz-
prava ob uvajanju usmerjenega izo-
braževanja oziroma natančneje o
dveh dokumentih - o predlogu Za-
kona o usmerjenem izobraževanju
in o mreži usmerjenih šol na območ-
ju občine. In, ko smo spremljali del
te razprave na seji občinske skupšči-
ne, predsedstvu OK SZDL, v orga-
nih OK ZSMS ter poslušali razpra-
vo članov občinske konference
ZKS, lahko izrečemo misli, ki so
bile takrat še kako podkrepljene s
številnimi upravičenimi in povsem
umestnimi argumenti strnjenimi v
teh nekaj ugotovitev. Nesporno je,
da omenjeni predlog zakona še ve-
dno ostaja nedodelan, skratka z ozi-
rom na pretečeni čas samih priprav
(nekaj let!) to delo najbrže ni bilo
dovolj široko zastavljeno. To potr-
juje tudi ob sprejemanju Zakona v
republiški skupščini posredovanih
64 amandmajev in »prestavitev«
sprejema na 9. april. Dalje, odločno
premalo časa je bilo namenjeno raz-
pravam o predlogu mreže šol na
območju mesta oziroma občine. V
pripravah na ta dokument je sode-
lovala peščica strokovnjakov. Pro-
svetni delavci, svetovalne službe in
še marsikdo, so bili o tem seznanje-
ni mnogo kasneje. Prav zaradi tega
je ta mreža naletela na precejšnjo in
upravičeno kritiko! Viška gimnazi-
ja, ki razpolaga z izredno ugodnimi
pogoji za preusmeritev na računal-
ništvo, je bila iz te preglednice izvr-
žena odnosno prerazporejena za
usmeritev na administrativno oziro-
ma kulturno-umetniško usmeritev.

Podpora vseh dejavnikov v občini je
bila za odločitev računalništva so-
glasna in neomajna, saj se moramo
zavedati, da tako materialno pro-
storski pogoji kot tudi zaledje osta-
jajo faktorji nadaljnjega razvoja.
Žgoča vprašanja zadevajo tudi
združeno delo, programi kadrov so
bili in še ostajajo nezadostno dode-
lani in tako smo sedaj priča, da so
osnova za njihovo dodelavo marsik-
je prav zakon namesto, da bi bilo
temu obratno. Dalje, v mreži šol ne
zasledimo vojaških šol ('.), skratka
prisotnih je vrsta pomanjkljivosti.

Morda še to, da se bodo prav šole
zdaj znašle pred zahtevnimi in od-
govornimi nalogami, saj sprejem za-
kona kasni, s tem v zvezi pa tudi
razpisi za vpise, priprava ustreznih
učbenikov bo capljalo korak zadaj,
nujne bodo spremembe šolskih sta-
tutov in še bi lahko naštevali. Kot bi
lahko nanizali še vrsto predvidljivih
težav, ki bodo prisotne ob razreše-
vanju štipendijske politike, so opo-
zorili člani ZSMS!

Komuniste, ki se bodo s temi na-
logami spoprijemali, čaka naporna
akcija h kateri pa je treba pristopiti
odgovorno, sopoudarili člani občin-
ske konference ZK. Za uspešno ra-
zreševanje in pristop k tem aktivno-
stim pa bo potrebno čimpreje spre-
jeti akcijski program o uresničeva-
nju zakona o usmerjenem izobraže-
vanju. Namreč ne smemo izpustiti
dejstva, da gre za uveljavljanje no-
vih sistemskih rešitev, pa tudi novih
odnosov, torej za proces, kiga bodo
praksa in življenje tudi uravnavala.

In navsezadnje tudi sam delegat-
ski sistem bo spremljanju tega mo-
ral namenjati več pozornosti!
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